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Referat fra bestyrelsesmøde torsdag den 13. oktober 2011 klokken 19:00 i klubhuset. 
 

Indkaldte:   Formand Thomas Mantzius, Kasserer Bent Ehlers, næstformand Michael Bøgild, 
sekretær Lars Jørgensen, bestyrelsesmedlem Peter ”helios”  suppleant  Fritz Lauritzen,  
suppleant  Roel Jørgensen. 
 
Fraværende: bestyrelsesmedlem Peter ”helios”   
 
Dagsorden: 
 

1. Kort fra kasserer. 
 

2. Kort fra A.m.b.a. 
 

3. Kort fra de forskellige udvalg. 
 

4. Opfølgning på punkter der er til referat fra sidste bestyrelsesmøde samt underskrift af referater fra tidligere 
møder. 

 
5. Klubbluser.  

 
6. Standerstrygning. 

 
7. Vinterarrangementer blandt andet julebanko. 

 
8. Muligvis tøsen er solgt og der skal underskrives salgsaftale. Lars Medbringer udkast. 

 
9. Div. vedrørende Køb af Targa 29 dommerbåd og muligheder for at søge kommune tilskud til ønsket opbygning 

af denne. Thomas medbringer købsaftale til underskrivning. 
 

10. evt. 
 

Referat: 
 

1. Kasserer fremlagde balancer og nævnte vigtigheden af at automater skal tælles op til 
årsregnskab. 
  
Der er indkommet mindre i kontingenter i 2011. 
 

2. Uddybning af havn samt rep. af molen  der hvor sandøen dannes er iværksat. 
 

3. Kapsejladsudvalg: 
Onsdagssejladserne er overstået årsresultaterne udregnet og præmier indkøbt. Per Nielsen eller 
Erik borg uddeler disse i forbindelse med standerstrygning. 
 
Kapsejladsudvalget skal i 2012 afholde Scan-kap 99 Dm der bliver udarbejdet budget snarest og 
Lars Jørgensen er stævneleder. Stævnet sejles i August efter sommerferien og muligvis Agersø 
rundt af denne grund skal rykkes.  
 
Juniorer: 
5 juniorer deltog på Tera jolle banen ved Harboe cup og Casper Plambøck korsør sejlklub vandt. 
Alle andre blev også flot placeret. Jollerne er pakket sammen og sæsonen overstået. 
Trænerkurser undersøges til Per og Kim Jørgensen. 
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Aktivitetsudvalg: 
Som noget nyt blev der afholdt sejlerloppemarked i forbindelse med pålidelighedsløbet. 
Loppemarked var en succes men der var ringe deltagelse til eftermiddagens pålidelighedsløb, 
muligvis grundet frisk vind. 
 
Sejlerskolen: 
Har afsluttet sæsonen med 19 elever tilmeldt på 6 hold. Desværre har der været en del 
sygdomsproblemer hvilket har givet frafald.  
 
Kristian har valgt ikke selv at være instruktør i 2012 sæsonen men forsætter som 
sejlerskoleleder. 
 
Regnskab vil foreligge når instruktørerne i november har afholdt årsafslutning. 
 

4. Referat fra september blev gennemgået og der følges op på støvsuger situationen. Aktion Frits 
 
Lars havde ikke medbragt udprint af referat så underskrivning er udsat til næstkommende 
bestyrelsesmøde.  
 

5. Michael fremlagde hvad han havde snakket med tøjmanden om og der blev besluttet at indkøbe 
140 polo-shirts og 100 sweetshirt.  

 
6. Maden er bestilt i restauranten og de vasker op, Frits arrangerer at bordet dækkes, Michael 

sørger for vin og Lars sender info om mængde til ham og sidst men ikke mindst Thomas holder 
talen.  
 

7. Intet hørt fra FTLF men den 16. november afholdes foredrag kun for egne medlemmer og denne 
aften er det en lokal sejler (Viggo) som fortæller om en tur med Nordkaperen. Thomas rykker 
FTLF. 

 
8. Tøsen er solgt og Thomas underskrev købs/ salgsaftale pris 20.000 kroner. 

 
9. Båden som er omtalt i september referat punkt 8 er købt for 210.000 kroner, og der er tegnet 

forsikring på den hos Pantenius da vores nuværende forsikringsselskab Codan var alt for dyr 
grundet Z-drev. Båden sejles hjem straks det er muligt. 

 
Der blev snakket støttekroner til opbygning af båden og Lars Jørgensen laver et budget for den 
komplette opbygning og får efterfølgende klubmedlem Lars Bøcher til at hjælpe med at lave 
ansøgning. 
 

10. Intet at berette. 
 
Referent var Lars Jørgensen og mødet sluttede 21:45 
 
Underskrifter: 

 
 

 
 

 
 

 

 
   

 
 


